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BRG.0002.08.2021 

Protokół Nr XXVIII/2021 

z obrad sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

z dnia 28 października 2021 r. 

odbytej w sali konferencyjnej urzędu gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obradom XXVIII sesji Rady Gminy przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Wiesława 

Posadzy. Z ogólnej liczby 15 radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia obecnych w chwili 

rozpoczęcia sesji było 1 radnych. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Spoza Rady Gminy udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Juchacz Przemysław – adwokat 

5. Łukowicz Paweł – urbanista 

6. Górska Kinga – referent ds. gospodarki nieruchomościami 

7. Kryszak Magdalena – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej, 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

8. Kwiatkowska Barbara - Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Gen. Władysława Sikorskiego 

w Parchaniu 

9. Wyborska Katarzyna - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Dąbrowie Biskupiej 

10. Dąbrowska Aleksandra - Zastępca Dyrektora Szkoły Podstawowej w Ośniszczewku 

11. Przekwas Lidia - Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Pierańskiego Oddziału Straży 

Ludowej w Pieraniu 

12. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia Pani Wiesława Posadzy oznajmiła, że zgodnie 

z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec statutowego składu Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia wynoszącego 15 radnych stanowi quorum upoważniające do 

kontynuowania obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 09:00 otworzyła XXVIII sesję słowami „Otwieram XXVIII 

sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia”. Powitała Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 
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Adwokata Pana Przemysława Juchacza, Sekretarz Gminy Panią Marzenę Gustaw, Skarbnik 

Gminy Panią Annę Kuberską, radnych i wszystkich obecnych pracowników Urzędu Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała radnych o wniosku w sprawie wprowadzenia do 

porządku obrad punktu 10.1„Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Dąbrowa Biskupia i Powiat Inowrocławski Porozumienia w sprawie wspólnej realizacji 

zadania pn. ,,Remont przepustu drogowego w ciągu drogi o numerze 150612C Chróstowo - 

Walentynowo, zarządzanej przez Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia, na terenie działki nr 36/1, 

20, 179, 180/3 w miejscowości Walentynowo gm. Dąbrowa Biskupia” w tym w zakresie 

wykonania remontu na działce nr 36/1 stanowiącej własność Skarbu Państwa ”. 

Wprowadzenie powyższej uchwały do porządku obrad jest uzasadnione ze względu na 

otrzymany projekt techniczny pn. „Remont przepustu drogowego w ciągu drogi nr 150612C 

Chróstowo-Walentynowo zarządzanej przez Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia, na terenie 

działki nr 36/1, 20, 179, 180/3 w m. Walentynowo gm. Dąbrowa Biskupia i wskazaniem terenu 

objętego inwestycją m.in. również działki 36/1 będącej własnością Skarbu Państwa. 

Następnie Radna Wiesława Posadzy zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są jeszcze inne 

propozycje zmian do porządku obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami w wymaganym 

terminie. 

Nie było więcej wniosków, dlatego przystąpiono do głosowania nad wprowadzeniem do 

porządku obrad punktu 10.1. 

głosowanie Przyjęcie zmiany porządku obrad: wprowadzenie po pkt 10 

porządku obrad punktu 10.1: „Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dąbrowa Biskupia i 

Powiat Inowrocławski Porozumienia w sprawie wspólnej realizacji 

zadania pn. ,,Remont przepustu drogowego w ciągu drogi o 

numerze 150612C Chróstowo - Walentynowo, zarządzanej przez 

Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia, na terenie działki nr 36/1, 20, 179, 

180/3 w miejscowości Walentynowo gm. Dąbrowa Biskupia” w tym 

w zakresie wykonania remontu na działce nr 36/1 stanowiącej 

własność Skarbu Państwa ”. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 
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status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 
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15 Wronecki Tomasz ZA 

Uchwała Nr XXVIII/225/2021 zmieniająca porządek obrad XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa 

Biskupia stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem porządku 

obrad po wprowadzonych zmianach.  

głosowanie Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 
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6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Porządek obrad XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia po wprowadzonych zmianach 

1. Otwarcie XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia, stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Powołanie Komisji uchwał i Wniosków. 

4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami. 

6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy. 

7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy między sesjami. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w zachodniej części 

miejscowości Modliborzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu w zachodniej części miejscowości Modliborzyce. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym gruntu pod maszt telefonii komórkowej w Dąbrowie Biskupiej. 

10.1: „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dąbrowa 

Biskupia i Powiat Inowrocławski Porozumienia w sprawie wspólnej realizacji zadania pn. 

,,Remont przepustu drogowego w ciągu drogi o numerze 150612C Chróstowo - Walentynowo, 
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zarządzanej przez Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia, na terenie działki nr 36/1, 20, 179, 180/3 w 

miejscowości Walentynowo gm. Dąbrowa Biskupia” w tym w zakresie wykonania remontu na 

działce nr 36/1 stanowiącej własność Skarbu Państwa ”. 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o 

wynikach egzaminu ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2021 rok. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2030. 

14. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Ad. 2. Wybór radnego Tomasza Wroneckiego na sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała, aby sekretarzem obrad XXVIII sesji Rady Gminy 

Dąbrowa Biskupia został radny Tomasz Wronecki. 

Po wyrażeniu zgody przez radnego i niezgłoszeniu innego kandydata przystąpiono do 

głosowania 

głosowanie Wybór radnego Tomasza Wroneckiego na sekretarza obrad. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Radni jednogłośnie, 15 głosami "za" przyjęli kandydaturę radnego Tomasz Wroneckiego na 

sekretarza obrad. 

Ad. 3. Powołanie Komisji uchwał i Wniosków w składzie: radny Janusz Czarniak, radna 

Aneta Ebekozien oraz radny Piotr Kołodziej. 

Radna Wiesława Posadzy zaproponowała do Komisji Uchwał i Wniosków następujące osoby: 

radny Janusz Czarniak - wyraził zgodę 

radna Aneta Ebekozien - wyraziła zgodę 

radny Piotr Kołodziej - wyraził zgodę 
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Następnie radni przystąpili do głosowania. 

głosowanie Powołanie Komisji uchwał i Wniosków w składzie: radny Janusz 

Czarniak, radna Aneta Ebekozien oraz radny Piotr Kołodziej. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 
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9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W wyniku głosowania komisja w w/w składzie została powołana przez radnych 15 głosami 

„za”. 

Na przewodniczącego komisji wybrano radną Anetę Ebekozien.  

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy. 

Wniosek o przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia odczytała radna 

Joanna Roszak, jako sekretarz obrad XXVII sesji Rady Gminy. 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Nie wniesiono uwag do protokołu, dlatego przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy między sesjami. 

Powyższe sprawozdanie przedstawił Pan Marcin Filipiak - Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. 
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Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Gminy. 

Powyższe sprawozdanie przedstawiła Pani Marzena Gustaw – Sekretarz Gminy. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Ad.7. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Gminy między sesjami. 

Powyższą informację przedstawili odpowiednio przewodniczący komisji: 

Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia: 

13.10.2021 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Kontrola kosztów utrzymania placów zabaw i boisk za pierwsze półrocze 2021 roku. 

2. Kontrola dzierżawy mienia komunalnego, grunty i lokale za I półrocze 2021 r. 

26.10.2021r. omawiano materiały na XXVIII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Komisja Rolnictwa i Finansów odbyła dwa posiedzenia: 

21.10.2021 r., na którym omawiano następujące tematy: 

1. Komisja wyjazdowa do schroniska dla psów w Wojtyszkach. 

26.10.2021r. omawiano materiały na XXVIII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Sportu odbyła dwa posiedzenia: 

19.10.2021 , na którym omawiano następujące tematy: 

1. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej w okresie 

wakacyjnym. 

2. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Dąbrowie 

Biskupiej w okresie wakacyjnym oraz działalność Uniwersytetu III wieku. 

3. CAS – Centrum Aktywności Seniora – komisja wyjazdowa. 

26.10.2021r. omawiano materiały na XXVIII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Komisja ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła dwa 

posiedzenia: 

05.10.2021 , na którym omawiano następujące tematy: 

1. Przegląd nowo wybudowanych obiektów sportowych na terenie gminy Dąbrowa Biskupia 

(komisja wyjazdowa). 

2. Wizyta w Centrum Aktywności Seniora w Stanominie i w Środowiskowym Domu 

Samopomocy w Wonorzu. 
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26.10.2021r., na którym omawiano materiały na XXVIII sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Sprawozdanie opisowe stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji od ostatniej sesji nie odbyła żadnego posiedzenia. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w zachodniej 

części miejscowości Modliborzyce. 

Pan Paweł Łukowicz - poinformował, że na etapie wyłożenia do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu zachodniej części 

miejscowości Modliborzyce złożone zostały uwagi do powyższego planu. Uwagi złożyło 

kilkadziesiąt osób tj. 62 osoby i każda z nich złożyła po 4 uwagi. Należy zaznaczyć, że uwagi 

tych osób są o jednakowej treści, ale w uzasadnieniu do uchwały należało je wszystkie wpisać, 

dlatego jest ono tak obszerne. Odczytać wystarczy tylko uwagi pierwszej osoby. 

Następnie urbanista omówił następujące uwagi: 

1) „…Wnoszę o zmianę zapisów zawartych w § 9 ww. projektu planu dotyczących w całości 

terenu oznaczonego symbolem 3RM/RU oraz zapisów zawartych w § 10 ww. projektu 

dotyczących w całości terenu oznaczonego symbolem 4RM/RU, tj. działek oznaczonych 

geodezyjnie numerami 62/3 i 62/4 położonych w miejscowości Modliborzyce, poprzez 

wprowadzenie dla powyżej wskazanych terenów zapisów zawierających zakaz realizacji 

przedsięwzięć mogących znacząco oddziaływać na środowisko oraz mogących zawsze 

znacząco oddziaływać na środowisko z wyłączeniem inwestycji celu publicznego zgodnych 

z przepisami odrębnymi…”; 

wyjaśnienie: 

Tereny 3RM/RU oraz 4RM/RU obejmują wyłącznie istniejącą zabudowę gospodarstwa 

hodowlanego, której aktualna obsada DJP wynosi powyżej 40 DJP. Zakaz realizacji inwestycji 

mogących zawsze znacząco i mogących potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko jest 

zakazem uniemożliwiającym realizację chowu zwierząt w liczbie powyżej 40 DJP. 

Wprowadzenie powyższych zakazów byłoby równoznaczne z dalszym uniemożliwieniem 

funkcjonowania istniejącego gospodarstwa hodowlanego. 

2) „…w celu wykluczenia możliwości rozbudowy istniejących kurników, zapisy projektu planu 

zamieszczone dla powyżej wskazanego terenu w § 9 i § 10 projektu planu odnośnie wysokości 

zabudowy powinny zostać ograniczone do wysokości zabudowy obecnie istniejącej (…). 

Również zapisy zawarte w § 9 pkt 6) oraz § 10 pkt 6) projektu planu miejscowego w zakresie 

dotyczącym procentowej powierzchni zabudowy przedmiotowego terenu powinny zostać 

zmienione i dostosowane do istniejącego stanu rzeczy w celu uniknięcia możliwości 

rozbudowy istniejących kurników…”; 

wyjaśnienie: 

Ustalenia planistyczne dla terenów 3RM/RU oraz 4RM/RU umożliwiają funkcjonowanie 

istniejącego gospodarstwa hodowlanego oraz realizację ewentualnych procesów 
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budowlanych związanych z dalszą działalnością gospodarstwa. Zgodnie z powyższym 

wskazane w ustaleniach planistycznych parametry dopuszczonej zabudowy w sposób 

nieznaczny dopuszczają możliwość realizacji obiektów kubaturowych. 

3) „…Poddajemy również pod rozwagę, zastosowanie w treści projektu planu dla powyżej 

wskazanego terenu oznaczonego symbolem 3RM/RU i 4RM/RU zapisu o treści wskazującej 

wprost na ograniczenie obsady zwierząt do obecnie istniejącej…”; 

wyjaśnienie: 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego może zawierać wyłącznie ustalenia 

planistyczne dopuszczone poprzez Ustawę z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym oraz Rozporządzenie Ministra Infrastruktury z dnia 

26 sierpnia 2003 r. w sprawie wymaganego zakresu projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Wskazane akty prawa nie dają kompetencji do 

indywidualnego określania dopuszczonego poziomu DJP w zapisach miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

4) „…Wnosimy również o uwzględnienie na terenie działek oznaczonych numerami 62/3 i 

62/4 w miejscowości Modliborzyce, położonych w obrębie oznaczonym na mapie będącej 

załącznikiem do projektu planu symbolami: 3RM/RU i 4RM/RU, pasa wysokiej 

(wielopiętrowej) zieleni izolacyjnej wzdłuż granicy działek na których zlokalizowane są 

kurniki”. 

wyjaśnienie: 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego oddziela istniejący zakład gospodarstwa 

hodowlanego od terenów miejscowości Modliborzyce poprzez wydzielenie terenu 2ZP oraz 

terenu 1R, dla których zapisy miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie 

przewidują realizacji zabudowy kubaturowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy - otworzyła dyskusję. 

Nie było chętnych do zabrania głosu. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Pan Paweł Łukowicz - poinformował, że przed głosowaniem nad powyższą uchwałą należny 

rozpatrzyć każdą uwagę każdej osoby osobno. 

Przewodnicząca Rady Gminy - ogłosiła 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. W sesji nadal uczestniczy 15 radnych. 

ciąg dalszy dyskusji: 

Radna Renata Frontczak - wypowiadając się zarówno jako radna oraz jako mieszkanka wsi 

Modliborzyce zgadzam się co do dwóch uwag, jednak co do kolejnych, to niestety nie. 

Mianowicie chodzi o wysokość kurników. Czy nie można zrobić, że dla terenu 4RM/RU też 

będzie do 8 m, żeby nie było drugiej kondygnacji? 
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Pan Paweł Łukowicz - wysokość do 10 m dwóch kondygnacji jest wysokością typową, jaką 

zezwala prawo. Jednak oczywiście Państwo możecie wpisać np. 8 m. 

Radna Renata Frontczak - druga sprawa, to pas zieleni. Faktycznie przy terenie 4RM/RU jest 

to zrobione, jednak wzdłuż terenu 3RM/RU tego pasu zieleni nie ma. Mimo, że dalej jest 

działka rolna, to uważam, że ten pas zieleni powinien być, ponieważ za działką rolną są 

zabudowania. 

Pan Paweł Łukowicz - miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego oddziela istniejący 

zakład gospodarstwa hodowlanego od terenów miejscowości Modliborzyce poprzez 

wydzielenie terenu 2ZP oraz terenu 1R, dla których zapisy miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego nie przewidują realizacji zabudowy kubaturowej. 

Oczywiście możemy to zmienić, jednak przy pozwoleniu na budowę będzie brany pod uwagę 

procentowo teren, który podaje się we wniosku o pozwolenie na budowę. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu, w związku z tym Przewodnicząca Rady Gminy 

ogłosiła 15 minut przerwy na przygotowanie w systemie głosowań nad poszczególnymi 

uwagami. 

Po przerwie wznowiono obrady. W sesji nadal uczestniczy 15 radnych. 

Przystąpiono do głosowania nad poszczególnymi uwagami osobno. 

Podczas głosowania uwagi osoby fizycznej nr 35 uwaga nr 1 do uwagi osoby fizycznej nr 42 

uwaga nr 1 obecnych na sali obrad było 14 radnych. Wyszedł radny Marek Świerkowski. 

Od uwagi osoby fizycznej nr 42 uwaga nr 2 było już 15 radnych.  

Imienne wyniki głosowań nad uwagami stanowią załącznik nr 11 do protokołu.  

Wszystkie uwagi zostały odrzucone. 

Po głosowaniu Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła 5 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. W sesji nadal uczestniczy 15 radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu w zachodniej części miejscowości 

Modliborzyce. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia 

uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu w zachodniej części miejscowości 

Modliborzyce. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata PRZECIW 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 
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13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 13 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, 1 głos był „przeciw” i 1 głos „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXVIII/226/2021 w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w zachodniej 

części miejscowości Modliborzyce stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu w zachodniej części miejscowości Modliborzyce. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radna Renata Frontczak - Jak wszyscy wiemy walka przeciw rozbudowie kurników w 

Modliborzycach trwa już kilka lat. Tak naprawdę projekt uchwały, który mamy dzisiaj 

przedłożony pod głosowanie nie satysfakcjonuje ani mnie, ani mieszkańców wsi, ponieważ tak 

naprawdę czy z tą uchwałą, czy bez niej kurniki będą mogły się rozbudować. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie było więcej pytań, dlatego Rada przystąpiła do 

głosowania nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu w zachodniej części miejscowości 

Modliborzyce. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 0 0 % pula głosów 15 - 
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PRZECIW 14 93.33 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz PRZECIW 

2 Ebekozien Aneta PRZECIW 

3 Frontczak Renata WSTRZYMAŁA SIĘ 

4 Gawrysiak Renata PRZECIW 

5 Herrmann Cecylia PRZECIW 

6 Kaszliński Jakub PRZECIW 

7 Kołodziej Piotr PRZECIW 

8 Posadzy Wiesława PRZECIW 

9 Roszak Joanna PRZECIW 

10 Rybczyński Adam PRZECIW 

11 Szczęsna Ilona PRZECIW 

12 Szulc Igor PRZECIW 

13 Świerkowski Marek PRZECIW 

14 Wojciechowska Agnieszka PRZECIW 

15 Wronecki Tomasz PRZECIW 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: nikt nie zagłosował 

„za” przyjęciem uchwały, natomiast było 14 głosów „przeciwnych”  i 1 głos „wstrzymujący 

się”.  
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Uchwała nie została podjęta. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym gruntu pod maszt telefonii komórkowej w Dąbrowie Biskupiej. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w 

trybie bezprzetargowym gruntu pod maszt telefonii komórkowej w 

Dąbrowie Biskupiej. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 
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4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXVIII/227/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 

bezprzetargowym gruntu pod maszt telefonii komórkowej w Dąbrowie Biskupiej stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Ad. 10.1. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dąbrowa 

Biskupia i Powiat Inowrocławski Porozumienia w sprawie wspólnej realizacji zadania pn. 

,,Remont przepustu drogowego w ciągu drogi o numerze 150612C Chróstowo - 

Walentynowo, zarządzanej przez Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia, na terenie działki nr 36/1, 

20, 179, 180/3 w miejscowości Walentynowo gm. Dąbrowa Biskupia” w tym w zakresie 

wykonania remontu na działce nr 36/1 stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 
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głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez 

Gminę Dąbrowa Biskupia i Powiat Inowrocławski Porozumienia w 

sprawie wspólnej realizacji zadania pn. ,,Remont przepustu 

drogowego w ciągu drogi o numerze 150612C Chróstowo - 

Walentynowo, zarządzanej przez Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia, 

na terenie działki nr 36/1, 20, 179, 180/3 w miejscowości 

Walentynowo gm. Dąbrowa Biskupia” w tym w zakresie wykonania 

remontu na działce nr 36/1 stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 
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6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr ZA 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, którego wynik był następujący: 15 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXVIII/228/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Dąbrowa 

Biskupia i Powiat Inowrocławski Porozumienia w sprawie wspólnej realizacji zadania pn. 

,,Remont przepustu drogowego w ciągu drogi o numerze 150612C Chróstowo - Walentynowo, 

zarządzanej przez Wójta Gminy Dąbrowa Biskupia, na terenie działki nr 36/1, 20, 179, 180/3 w 

miejscowości Walentynowo gm. Dąbrowa Biskupia” w tym w zakresie wykonania remontu na 

działce nr 36/1 stanowiącej własność Skarbu Państwa stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o 

wynikach egzaminu ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego. 

Obrady opuścił radny Piotr Kołodziej i w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła kolejno Dyrektorów Szkół o przedstawienie informacji 

o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny, w tym o wynikach egzaminu 

ósmoklasisty i nadzoru pedagogicznego: 

Pani Barbara Kwiatkowska - przedstawiła powyższą informację dotyczącą Szkoły 

Podstawowej w Parchaniu. 

Materiał stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Dyskusja: 
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Pani Barbara Kwiatkowska - przez cały październik ubiegłego roku szkoła praktycznie nie 

funkcjonowała z uwagi na kwarantannę. Przez ten czas powstały zaległości, których nie 

byliśmy w stanie odrobić. Zajęcia z języka polskiego wróciły dopiero po święcie niepodległości. 

Jak widać z przygotowanych materiałów wynik egzaminu jest zły. Miejmy nadzieję, że ta 

sytuacja się nie powtórzy. 

Radny Tomasz Wronecki - wyniki egzaminu faktycznie są złe. Jednak zastanawia mnie 

podsumowanie, że bardzo niski wynik niektórych uczniów wynika m.in z: niskiej motywacji do 

nauki, niefrasobliwego stosunku uczniów do obowiązków szkolnych, słabej frekwencji 

uczniów na zajęciach dodatkowych, czy niedostatecznej współpracy z częścią rodziców, w tym 

niechęć do zdiagnozowania uczniów pod kątem specyficznych trudności w nauce w Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej. Czytając to człowiek zastanawia się, po której stronie jest 

wina. Jednak czytając dalej, to widzimy, że jednak ci uczniowie poszli do różnych szkół w tym 

do liceum. 

Pani Barbara Kwiatkowska - Obowiązkiem jest podjęcie dalszej nauki do 18 roku życia. 

Uczniowie klasy 8 w miesiącu październiku zamiast 7 godzin lekcyjnych dziennie mieli zdalnie 

2-3 godziny i odzwyczaili się od systematyczności. 

Radny Tomasz Wronecki - rok szkolny trwa 10 miesięcy, a my tu cały czas mówimy o 

październiku. 

Pani Barbara Kwiatkowska - wdrożyliśmy działania w trakcie roku szkolnego, jednak dzieci nie 

łączyły się na lekcjach zdalnych. 

Radny Tomasz Wronecki - Czy trzy tygodnie mogły zaważyć na wynikach końcowych? 

Pani Barbara Kwiatkowska - języka polskiego nie było przez cały październik, aż do 6 

listopada. 

Radny Tomasz Wronecki - na końcu przygotowanego materiału czytamy, że szkoła 

współpracuje z Centrum Doktryn i Szkolenia Sił Zbrojnych im. gen. Władysława Sikorskiego w 

Bydgoszczy, Kujawskim Oddziałem Stowarzyszenia Pilotów Rezerwy Wojska Polskiego, 

Związkami Kombatanckimi itp. Można by się zastanowić, czy ta szkoła podstawowa jest o 

profilu wojskowym, czy militarnym? Na czym ta współpraca polega? 

Pani Barbara Kwiatkowska - polega to na tym, że panowie przyjeżdżają i dzielą się różnymi 

pasjami, zainteresowaniami - nie tylko wojskowymi. 

Radny Tomasz Wronecki - Jak często się to odbywa? 

Pani Barbara Kwiatkowska - jest kilka spotkań w roku. Panowie organizują również wycieczki 

na lotnisko. Jeździmy z uczniami na różne uroczystości patriotyczne. 

Radny Jakub Kaszliński - uważam, że można było zmobilizować uczniów do uczestniczenia w 

lekcjach zdalnych, chociażby informacją, że przez brak udziału w zajęciach nie otrzyma 

promocji do następnej klasy. 

Pani Barbara Kwiatkowska - musiałaby być frekwencja poniżej 50%, a takiej nie było. Błędem 

z naszej strony było to, że nie zgłosiliśmy tego do GOPS. Rodzice usprawiedliwiali nieobecność 
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dzieci np. bólem brzucha itp. W takich sytuacjach szkoła nic nie może zrobić. Były 

organizowane konsultacje, jednak uczniowie z nich nie korzystali. Konsultacje były 

dobrowolne, a nie obowiązkowe. W przyszłości będziemy bardziej konsekwentni. 

Radny Jakub Kaszliński - Dlaczego tak często była zmiana nauczyciela języka angielskiego 

i wychowawcy? 

Pani Barbara Kwiatkowska - jeśli chodzi o język angielski, to nauczyciel był na urlopie 

macierzyńskim i wróciła po dwóch latach. Zastępca po 1,5 roku zrezygnował i na kolejne pół 

roku musiałam szukać innego nauczyciela. Z wychowawcą było podobnie. 

Radny Jakub Kaszliński - patrząc na organizowane konkursy, to w 80% są to konkursy 

plastyczne. Dlaczego nie było innych konkursów i kto był organizatorem konkursu  "Saperem 

być - żołnierz, współczesny bohater"? 

Pani Barbara Kwiatkowska - to były konkursy organizowane przez organizacje zewnętrzne, 

skierowane do szkół podstawowych. W konkursach organizowanych przez Kuratorium 

Oświaty również uczestniczymy, jednak były one organizowane w październiku, kiedy szkoła 

była wyłączona z uwagi na kwarantannę. 

Radny Jakub Kaszliński - Czy nie można było w szkole zorganizować konkursów literackich, czy 

matematycznych po kwarantannie? 

Pani Barbara Kwiatkowska - na poziomie samej szkoły były organizowane. 

Radny Jakub Kaszliński - Czy w przypadku dłuższej nieobecności nauczyciela podjęła Pani 

działania w celu organizacji zastępstwa z innych szkół lub czy kontaktowała się Pani w tej 

sprawie z Wójtem Gminy? 

Pani Barbara Kwiatkowska - od samego początku nie wiedziałam jak długie będą te 

zastępstwa, ponieważ zwolnienia zdrowotne były wystawiane 1-2 tygodniowe. W takiej 

sytuacji nie jestem w stanie podjąć żadnych kroków. 

Radny Tomasz Wronecki - Jakie są relacje w szkole w Parchaniu: uczeń - nauczyciel, uczeń - 

dyrektor, nauczyciel-dyrektor? 

Pani Barbara Kwiatkowska - dobre. 

Radny Marek Świerkowski - Jakie działania w ciągu roku były podjęte w celu uzupełnienia 

braków systemowych? 

Pani Barbara Kwiatkowska - były zajęcia wyrównawcze, rozmowy z uczniami, rodzicami, 

organizacja warsztatów dla uczniów, konsultacje itp.  

Radny Tomasz Wronecki - słyszałem od znajomych, że w tej szkole nie do końca dzieje się 

dobrze. jednak nie mi to oceniać. 

Pani Barbara Kwiatkowska - Ilu ludzi, tyle opinii. 

Radna Renata Gawrysiak - Nieraz tak niewiele trzeba, trochę empatii, żeby tak dużo zyskać. 

Radna Aneta Ebekozien - uważam, że ciężko powiedzieć, że dzieci miały całe 10 miesięcy na 

przygotowanie do egzaminu, skoro był on już maju, a w październiku nie było zajęć, później 
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przerwa świąteczna i zaraz ferie zimowe. Łatwo jest oceniać wyniki w skali procentowej, gdzie 

jest to średnia danej klasy, a warto może sprawdzić sobie jak wyglądały lata poprzednie. Nikt 

nie spojrzy na to, że w roku 2020 wynik z języka angielskiego był gorszy, natomiast w roku 

2019 było to na poziomie 57%. W roku 2019 szkoła w Parchaniu miała najwyższy wynik z 

języka polskiego i nikt o tym nie mówi. Mam pytanie do innych dyrektorów: Co robią w 

sytuacji kiedy nauczyciel jest chory, czy można się wspomóc nauczycielem z innej szkoły? 

Pani Katarzyna Wyborska - przedstawiła informację ze szkoły w Dąbrowie Biskupiej. 

Materiał stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Radny Jakub Kaszliński - Z czego wynikają gorsze wyniki jeśli chodzi o matematykę w 

porównaniu do języka polskiego? 

Pani Katarzyna Wyborska - bardzo ciężko jest prowadzić zajęcia zdalne z matematyki nie 

mając odpowiednich narzędzi, zwłaszcza geometrię. 

Pani Aleksandra Dąbrowska - przedstawiła informację ze szkoły w Ośniszczewku. 

Materiał stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Pani Lidia Przekwas - przedstawiła informację ze szkoły w Pieraniu. 

Materiał stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Natomiast ogólny materiał przygotowany przez Dyrektora Samorządowej Administracji 

Placówek Oświatowych stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Radna Aneta Ebekozien - chciałabym uzyskać odpowiedź na moje wcześniejsze pytanie, czy 

jest możliwość wspomóc się nauczycielem z innej szkoły w razie koniecznego zastępstwa? 

Pani Lidia Przekwas - jeśli wiemy, że zwolnienie jest długotrwałe to jesteśmy w stanie znaleźć 

zastępstwo, ale nie wśród nauczycieli na terenie naszej gminy. W przypadku krótkotrwałych 

zwolnień niestety jest to trudne. Musimy pamiętać, że są nauczyciele, którzy pracują we 

wszystkich naszych szkołach i biorąc zwolnienie brakuje tego nauczyciela w kilku szkołach, a w 

innych przypadkach bardzo trudno byłoby dopasować plan lekcji w przypadku zastępstwa w 

innej szkole. 

Radny Marek Świerkowski - wynika z tego, że w przypadku krótkotrwałych zwolnień 

nauczyciela nie jesteście w stanie nic zrobić. 

Pani Lidia Przekwas - teraz nauczyciel musi mieć odpowiednie kwalifikacje do nauczania 

danego przedmiotu, nawet żeby mógł w zastępstwie go uczyć. Kiedyś wystarczyły kursy, teraz 

muszą być ukończone studia. 

Radna Wiesława Posadzy - Czy mamy do czynienia w szkołach z nauczycielami, którzy 

nagminnie wykorzystują zwolnienia lekarskie? 

Pani Lidia Przekwas - Nie. 

Pani Aleksandra Dąbrowska - Nie, są to naprawdę wyjątkowe sytuacje spowodowane 

chorobą. 
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Pani Katarzyna Wyborska - Raczej nie. Obecnie mamy nauczyciela który choruje już miesiąc 

czasu, ale będziemy starać się rozwiązać ten problem. 

Pani Barbara Kwiatkowska - Nie mamy takich sytuacji, które by się powtarzały. 

Nie było więcej pytań, w związku z tym Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała 

Dyrektorom Szkół za przybycie i przedstawienie materiałów. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Radna Wiesława Posadzy zwróciła uwagę, że w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2021 rok. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 

6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXVIII/229/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Dąbrowa Biskupia na 2021 rok stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2030. 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków odczytała projekt w/w uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy – otworzyła dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

Do przedstawionego projektu uchwały nie było pytań, dlatego Rada przystąpiła do głosowania 

nad projektem w/w uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, którego wynik był następujący: 14 radnych głosowało 

„za” przyjęciem uchwały, głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXVIII/230/2021 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2021-2030 stanowi załącznik nr 20 

do protokołu. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 

2021-2030. 

jednostka Rada Gminy Dąbrowa Biskupia 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 28 października 2021 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Czarniak Janusz ZA 

2 Ebekozien Aneta ZA 

3 Frontczak Renata ZA 

4 Gawrysiak Renata ZA 

5 Herrmann Cecylia ZA 
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6 Kaszliński Jakub ZA 

7 Kołodziej Piotr nieobecny 

8 Posadzy Wiesława ZA 

9 Roszak Joanna ZA 

10 Rybczyński Adam ZA 

11 Szczęsna Ilona ZA 

12 Szulc Igor ZA 

13 Świerkowski Marek ZA 

14 Wojciechowska Agnieszka ZA 

15 Wronecki Tomasz ZA 

Ad. 14. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych przez radnych Rady Gminy Dąbrowa Biskupia za 2020 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Sekretarz Gminy przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych złożonych Wójtowi 

Gminy za 2020 rok. 

Informacja stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Ad. 15. Wolne wnioski. 

Radna Renata Gawrysiak - w Wieloletniej Prognozie Finansowej pisze się o drodze w 

Parchankach, Walentynowie, Zagajewicach, a czy bierze się pod uwagę dokończenie drogi w 

Nowych Dworze? 

Wójt Gminy - zdaję sobie sprawę, że w Nowym Dworze został ostatni etap i myślę, że jeśli 

tylko będzie to możliwe, to będziemy aplikować o kolejne środki finansowe na drogi. 

Radna Renata Gawrysiak - otrzymałam odpowiedź od Urzędu Marszałkowskiego odnośnie 

budowy chodnika na łuku w Nowym Dworze w kierunku Bąkowa, twierdząc, że ten chodnik 

jest tam pożądany dla bezpieczeństwa mieszkańców. Czy w tej sprawie są już jakieś założenia, 

plan itp.?  
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Wójt Gminy - Jeśli miałbym wybierać między dokończeniem drogi gminnej, a wykupem 

gruntów i robienie chodnika przy drodze, której nie jestem zarządcą, oczywiście wybrałbym 

drogę w Nowym Dworze. 

Radny Janusz Czarniak - mieszkańcy skarżą się, że przez Zagajewice przejeżdża bardzo dużo 

transportów z burakami z pól z gminy Gniewkowo skracając sobie drogę. 

Wójt Gminy - jeśli na tej drodze nie ma ograniczeń tonażowych, to nie możemy zabronić  im 

tam jeździć. 

Radny Marek Świerkowski - chciałbym podziękować Wójtowi za działania zmierzające do 

powstania masztu telefonicznego, ponieważ mamy bardzo słaby zasięg. 

Radna Renata Frontczak - Czy możemy dowiedzieć się czy wybrano nowego sołtysa sołectwa 

Chlewiska? 

Wójt Gminy - Tak, został nim Pan Tomasz Nowak. Uzyskał on bardzo duże poparcie 

mieszkańców. 

Ad. 16. Zamknięcie obrad XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy słowami: 

„Zamykam obrady XXVIII sesji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia” zakończyła posiedzenie Rady 

Gminy o godzinie 16:00.  

Dąbrowa  Biskupia, dnia 28 października 2021 r.  

Protokółowała: 

Monika Wochna 

Sekretarz obrad   Przewodniczący obrad 

Tomasz Wronecki   Wiesława Posadzy 


